
Protokół Nr  11/08 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  16 czerwca 2008 r. 
 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  
 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) przystąpienia przez Miasto Białogard do realizacji partnerskiego projektu 
systemowego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013 Priorytet 
VII Promocja Integracji Społecznej, współfinansowanego ze środków Europejskiego 
Funduszu Społecznego – druk J, 

Przedstawia: 
Mariola Chełminiak, Dyrektor MOPS 
b) zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2008 – druk I, 
c)  zaciągnięcia długoterminowego preferencyjnego kredytu z Funduszu Rozwoju 

Inwestycji Komunalnych na sfinansowanie przygotowania projektu przedsięwzięcia 
inwestycyjnego „Budowa krytych basenów kąpielowych w Białogardzie” – druk H, 

Przedstawia: 
Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
d) podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Budowa ulicy Chopina w 

Białogardzie (etap I)” – druk C, 
e) podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Przebudowa ulicy Krakusa i 

Wandy w Białogardzie wraz z budową kanalizacji deszczowej” – druk D, 
f) podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Przebudowa ulicy Stryjskiej w 

Białogardzie” – druk E, 
g) zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniego planu inwestycyjnego Miasta Białogard 

na lata 2003-2010 – druk F, 
h) wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dla dróg, których zarządcą jest 

Miasto Białogard – druk G, 
Przedstawia: 
Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza 

 
3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Ad 1  

 Posiedzenie o godz. 1510 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji – Sławomir 
Domański. Komisja za-4 (jednogłośnie) przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia. 
 Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku 
posiedzenia projektu uchwały w sprawie poręczenia przez Miasto Białogard za zobowiązania 
z tytułu kredytu zaciągniętego przez Parafię Rzymsko-Katolicką pod wezwaniem 
Najświętszego Serca Pana Jezusa w Białogardzie – druk N  oraz uzupełniony porządek 
posiedzenia. Komisja przegłosowałac:  za-4 (jednogłośnie). 
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Ad 2 

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała projekty uchwał w sprawie: 
a) przystąpienia przez Miasto Białogard do realizacji partnerskiego projektu 

systemowego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013 Priorytet 
VII Promocja Integracji Społecznej, współfinansowanego ze środków Europejskiego 
Funduszu Społecznego – druk J, 

Przedstawiła: Mariola Chełminiak, Dyrektor MOPS 
 

Komisja przegłosowała projekt uchwały: za-5 (jednogłośnie), opiniując pozytywnie. 
 
b) zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2008 – druk I, 

Przedstawili: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
     Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
St.Hatłas – poruszył sprawę zapisu kwoty 500 tys. zł na wykonanie projektu krytych basenów 

kąpielowych. Radny pytał po co robić projekt skoro będzie leżał 2 lata w szufladzie? Czy 
ten projekt jest faktycznie niezbędny? 

Z-ca Burmistrza – wyjaśnił, że  to dokument niezbędny do pozyskania środków. O takie środki 
można wystąpić pod koniec roku. Unia doliczy nam dodatkowo środki za projekt  jako 
środki kwalifikowane. 

St.Hatłas – pytał jak długo taki projekt jest  ważny? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że taki dokument ważny jest dwa lata. Można przedłużyć 

jego ważność uzupełniając o dodatkowy  element. 
St.Hatłas – poruszył sprawę realizacji projektu ruchu drogowego. 
Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że odbyły się dwa przetargi, najniższa kwota na zmianę 

ruchu drogowego to 267 tys. zł. 
 

Komisja przegłosowała projekt uchwały: za-4, przeciw-0, wstrzymało się-1,  
opiniując pozytywnie. 

 
c) zaciągnięcia długoterminowego preferencyjnego kredytu z Funduszu Rozwoju 

Inwestycji Komunalnych na sfinansowanie przygotowania projektu przedsięwzięcia 
inwestycyjnego „Budowa krytych basenów kąpielowych w Białogardzie” – druk H, 

Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
 

Komisja przegłosowała projekt uchwały: za-4, przeciw-0, wstrzymało się-1,  
opiniując pozytywnie. 

 
d) poręczenia przez Miasto Białogard za zobowiązania z tytułu kredytu zaciągniętego 

przez Parafię Rzymsko-Katolicką pod wezwaniem Najświętszego Serca Pana Jezusa w 
Białogardzie – druk N, 

Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
W.Czurko – pytał czy wystarczy 6 tys. zł z tacy  na spłatę kredytu oraz w przypadku, gdy  inne 

instytucje będą występowały o taką pomoc, będą traktowane  podobnie? 
Sł.Domański – pytał czy mieszkańcy mogą korzystać z parkingu przy kościele? 
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Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że można to zapisać. 
 

Komisja przegłosowała projekt uchwały: za-4 (jednogłośnie), opiniując pozytywnie. 
 
e) podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Budowa ulicy Chopina w 

Białogardzie (etap I)” – druk C, 
Przedstawił:  Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
Sł.Domański – pytał jakiej długości jest ten  odcinek? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że to dotyczy odcinka o długości  240 metrów. 

 
Komisja przegłosowała projekt uchwały: za-5 (jednogłośnie), opiniując pozytywnie. 

 
f) podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Przebudowa ulicy Krakusa i 

Wandy w Białogardzie wraz z budową kanalizacji deszczowej” – druk D, 
Przedstawił:  Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza 
 
g) podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Przebudowa ulicy Stryjskiej w 

Białogardzie” – druk E, 
Przedstawił:  Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza 
 
Komisja przegłosowała projekty uchwał D i E: za-5 (jednogłośnie), opiniując pozytywnie. 
 
h) zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniego planu inwestycyjnego Miasta Białogard 

na lata 2003-2010 – druk F, 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
W.Czurko – poruszył sprawę zmiany lokalizacji Miejskiej Biblioteki Publicznej.  
Z-ca Burmistrza – wyjaśnił,  że od września 2008 biblioteka zostanie przeniesiona do 

muzeum.  
S.Purol – pytał  co z pozostałym projektem budowy biblioteki? 
Z-ca Burmistrza – wyjaśnił, że Burmistrz zgodnie z sugestią radnych zgodził się na rezygnację 

z inwestycji biblioteki. Izba tradycji będzie mieściła się na dole obecnego muzeum. 
J.Zięcik – poruszyła sprawę przyjęć dzieci do przedszkoli, rodzice oczekują pisemnego 

potwierdzenia  faktu przyjęcia dzieci od września. 
 
 
i) wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dla dróg, których zarządcą jest 

Miasto Białogard – druk G, 
Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza 

 
W.Czurko – zgłosił wniosek formalny, aby głosować blokiem projekty uchwał, co 
przegłosowano za-4 (jednogłośnie). 
 

Komisja przegłosowała projekt uchwał F i G: 
za-3, przeciw-0, wstrzymało się-1, opiniując pozytywnie. 
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Ad 3 
 Radni nie zabrali głosu w  sprawach różnych. 
 
 
Ad 4  
Po wyczerpaniu tematyki o godz. 17.00 

 
zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

Przewodniczący  Komisji 
              
                           Sławomir  Domański 
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